

Our house rules

We kindly ask our guests to respect the following rules:

Naturally, we will make sure that everything is clean and tidy on your arrival, but please respect our wishes and look after things and treat them as if they were your own.

Peace and quiet are important for rest and recuperation so please keep noise to tolerable levels after 22.00 pm.

Smoking is not allowed anywhere in the house. Smoking is only allowed on the balcony and covered terrace. Ash trays have been provided here for your use.

You may make full use of everything in the house/apartment, but please handle things with care and let us know if anything is damaged or broken.

Please open the windows and air the rooms daily and be careful when using the fire. Please close all doors and windows when leaving the house.

Environmentally friendly use of water, heating and electricity are part of our mission statement and we would appreciate it if our guests would respect this.

Please separate your rubbish, there are specially labelled containers in the garage for this.

It is important to leave the kitchen clean and tidy for hygiene reasons. Please clear out the cupboards and don't leave any food behind. Leave the apartment/house in a clean and tidy condition. Extra bed linen and towels are available on request.

If you have any questions or problems please let us know. Communication is important for us and helps us to help make your stay more comfortable.

Unsere Hausordnung

Wir bitten unsere Gäste, uns zu unterstützen!

- Ihnen ein gepflegtes, gemütliches und sauberes Zuhause auf Zeit anzubieten, ist für uns selbstverständlich, bitte respektieren Sie unseren Wunsch und tragen Sie dazu bei, indem Sie das Inventar schonend behandeln.
- Ruhezeiten sind wichtig, um Entspannung zu finden. Bitte ab 22 Uhr Zimmerlautstärke bei allen Aktivitäten.
- Im Haus bitte nicht rauchen, der Balkon und die überdachte Terrasse sind mit Aschenbechern ausgestattet, hier ist das Rauchen erlaubt.
- Sämtliche Gegenstände, die sich in Ihrem gemieteten Zuhause befinden, dürfen genutzt werden, bitte gehen Sie sorgfältig damit um und melden Sie Schäden unverzüglich.
- Tägliches Lüften der Räume ist nötig. Auf einen sicheren Umgang mit offenem Feuer ist zu achten. Schließen Sie alle Fenster und Türen, wenn Sie das Haus verlassen.
- Umweltschonender und ressourcenorientierter Umgang betreffend Heizung, Strom und Wasser gehört zu unserem Leitbild, wir wünschen uns von unseren Gästen dieses mitzutragen.
- Bitte den Müll zu trennen, es sind in der Garage dafür beschriftete Behälter vorgesehen.
- Aus Hygienegründen ist es erforderlich, das Kücheninventar nur in sauberem Zustand in die Schränke zu räumen, keine Lebensmittel zu hinterlassen und generell das Haus in einem besenreinen Zustand zu übergeben. Zusätzliche Handtücher und Bettwäsche können Sie auf Anfrage erhalten.
- Bei Fragen und Problemen sind wir gerne für Sie da. Kommunikation wird bei uns gelebt um Zufriedenheit zu fördern.